
 

 

DPr-BRM-II.0012.10.2.2023 

Protokół nr 42/III/2023 

posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 9 marca 2023 r.  

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   13 radnych  

obecnych   -   10 radnych 

nieobecnych  -     3 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i nr 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Mikołaj Stefanowski. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 41/I/23 z dnia 26 stycznia 2023 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Łodzi na rok 

2023”- druk nr 9/2023. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody – druk 

nr 30/2023. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmniejszenia liczby drzew objętych 

ochroną w „Alei klonów srebrzystych” stanowiącej pomnik przyrody – druk nr 

31/2023. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi stwierdzające nieważność 

uchwały Nr LXVIII/2006/22 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 16 listopada 2022 r.  
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w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych w ramach programu Ciepłe 

Mieszkanie - Miasto Łódź – druk nr 32/2023. 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Mikołaj Stefanowski powitał obecnych on-line  radnych 

 i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 41/I/22 z dnia 26 stycznia 2023 r.  

Przewodniczący Komisji poddał protokół pod głosowanie.   

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół nr 41/I/23 z dnia 26 stycznia 2023 r. 

 

Ad pkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Łodzi na rok 2023”- 

druk nr 9/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska p. Maciej Pachulski omówił projekt 

uchwały wraz  z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

w Łodzi na rok 2023”- druk nr 9/2023. 
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Ad pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody – 

druk nr 30/2023. 

 Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska p. Michał Baryła omówił projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Marta Grzeszczyk zapytała: „ma pytanie odnośnie jednego 

dębu, którego będziemy obejmować opieką na Złotnie obok rozbiórki komórek. W ramach tej 

rozbiórki odsłonięto spora cześć gruntu i czy możemy obejmując je ochrona wystąpić zarządcę 

terenu , aby zabezpieczył bryłę korzeniową? 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska p. Michał Baryła: „tak, jesteśmy też 

 w kontakcie z Zarządem Lokali Miejskich. Poprosiliśmy o uprzątnięcie terenu. Jak drzewo 

zostanie objęte ochroną w postaci pomnika przyrody będziemy na bieżąco podejmowali 

działania z Zarządem Zieleni Miejskiej ,aby odpowiednio mogło tym miejscu rosnąć. 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„ wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w  sprawie ustanowienia 

pomników przyrody – druk nr 30/2023. 

 

Ad pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmniejszenia liczby drzew objętych 

ochroną w „Alei klonów srebrzystych” stanowiącej pomnik przyrody – druk nr 31/2023. 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska p. Michał Baryła omówił projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„ wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmniejszenia 

liczby drzew objętych ochroną w „Alei klonów srebrzystych” stanowiącej pomnik przyrody – 

druk nr 31/2023. 

 

Ad pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi stwierdzające nieważność uchwały

 Nr LXVIII/2006/22 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 16 listopada 2022 r. w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowych w ramach programu Ciepłe Mieszkanie – 
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Miasto Łódź – druk nr 32/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska p. Grzegorz Leszczyk omówił projekt 

uchwały wraz  z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„ wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wniesienia 

skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi stwierdzające 

nieważność uchwały Nr LXVIII/2006/22 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 16 listopada 2022 r.  

 

 

Ad pkt 7. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Mikołaj Stefanowski podziękował za udział w obradach 

 i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła                                                  Wiceprzewodniczący Komisji 

 

Joanna Kaźmierczyk              Mikołaj Stefanowski 

 

 

 

 


